
 

 

Zápis ze schůze výboru SVJ Tererova 1355/56  

ze dne 16.05.2023 

 

Přítomni: Lenka Cenková, Kateřina Sentenská, Aneta Biskupová, Marek Volf - online 

 

Body z jednání:  

 

1. Vyúčtování služeb – navýšení záloh 

A. Vlastní správní činnost 

- zvýšení ceny ze strany správní firmy (JMM) o 20% 

- odměny pro kontrolní komisi 

B. Teplá voda  

- vodoměr pravděpodobně proměřuje o více než 60% (dosud to pro nás bylo vý-

hodné), ovšem rozdíl je už opravdu velký, věc je konzultována s rozúčtovací spo-

lečností, následně bude řešena kontrola/výměna vodoměru, 

- očekává se, že po výměně vodoměru dojde k navýšení spotřeby o 60 %, proto 

dojde k navýšení záloh o 50%, abychom se vyhnuli vysokým nedoplatkům. 

 

2. Sklep č. 2, propadlá podlaha  

Bude objednáno geodetické sledování deformace podlahy, zda je již ustálena nebo se na-

dále propadá. Výsledek bude důležitý pro posouzení nejvhodnějšího typu opravy nakloně-

ných stěn sklepa.  

 

3. Elektřina na zdravotním středisku  

JMM byla předána výzva provozovatelům ordinací k potřebným úpravám vlastní 

elektroinstalace před odstavením OCEP. JMM ovšem informace nepředala a lékaři se vše 

dozvěděli při zahájení odpojování. Byl tedy stanoven ještě jeden náhradní termín.  

 

4. Vodovodní potrubí ordinací zdravotního střediska 

Opět došlo k vytopení veteriny od lékařů. Důvodem je, že rozvody vody všech ordinací 

nejsou přímo v ordinacích, ale o patro níž, tedy v podhledu veteriny a také našich sklep-

ních místnostmí. Tato skutečnost se výboru nelíbí hlavně z důvodu ochrany věcí obyvatel 

uložených ve sklepích. Výbor vyvolá jednání s vlastníkem ordinací, Prahou 11, aby sjednal 

v této věci nápravu a to tak, aby potrubí vedlo výhradně patřičnou jednotkou. 

 

5. Výměna děšťových svodů  

V domě byla dokončena rekonstrukce - výměna dvou děšťových svodů za nové, zátěžo-

vání zkouška proběhla v pořádku.  

 

6. Konzultace opravy střechy 

Proběhlo setkání s odborníkem na potřebnou opravu střechy, za přítomnosti zástupce KK. 

Opravu je možné rozfázovat. Byly řešeny možnosti dozateplení, dotace, příprava  na foto-

voltaiku a další. Nyní čekáme na předběžnou kalkulaci první fáze. 



 

 

 

7. Výtka na úklid domu 1356/6 

Ze strany KK byla podána výtka na úklid domu, výbor bude výtku komunikovat dodavateli, 

současně dojde k ponížení měsíční odměny.  

 

8. Uzavření nové pojistné smlouvy domu  

Pro náš dům byla uzavřena nová pojistná smlouva - vše pro nás dopadlo dobře, nová 

pojistka je levnější než původní a dům je nadále plně pojištěn. 

 

9.  Žádost vlastníka 

Vlastník bytové jednotky č.1355/4a/101 požádal o výměnu vadné kanalizace a opravu 

vzduchotechniky v právě rekonstruovaném bytě. Výbor vyhověl žádosti. Rozvody jsou ve 

správě SVJ.  


